

## **Forest**

Annabelle

## Forest

I tried to suggest here the night in forest. Somewhere at the end of the road beginning the story. Or maybe it is a another dream where I am gonna to fall down. Whit the obscurity come the shadowy world whit all strange creatures and events we can imagine in our unconscious. Night symbolizes the disappearance of all defined knowledges. A place for sensual emotions and even the highest aspirations.

## Forêt

J'ai essayé de suggérer ici la nuit dans la forêt. Quelque part à la fin de la route commence l'histoire. Ou peut-être est-ce un autre rêve dans lequel je vais glisser. Dans l'obscurité apparait le monde des ombres, des créatures étranges et des évènements que nous pouvons imaginer dans notre inconscient. La nuit symbolise la disparition de toutes les connaissances définies. C'est un endroit pour les émotions sensuelles et les aspirations les plus hautes.



Forêt-01



Forêt-02



Forêt-03



Forêt-04



Forêt-05



Forêt-06





Forêt-08

Forêt  
Cibachrome, 2005  
6.8 cm X 5.6 cm  
© Annabelle 2005  
All rights reserved.